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S skupnimi močmi je izpolnjena obljuba, ki smo jo slišali 
pri položitvi temeljnega kamna ob prazniku občine Medvode 
6. julija 2000, da bo Dom stairejših občanov zgrajen 
v predvidenem roku. Slovesno ga bodo odprli v petek,
16. novembra, ob 11.30. V soboto, 17. novembra, med 9. in 
12. uro, ko bo dan odprtih vrat Doma starejših občanov, 
si boste lahko ogledali tudi notranjost doma.



Občinski svet
Letošnji program kmetijstva

Razdeljen letošnji kmetijski tolar
Odbor za kmetijstvo in gozdarstvo Občine Medvode je dokončno oblikoval program za ohranjanje in razvoj

kmetijstva. Letošnji bistveno drugačen od dosedanjih.

Na oblikovanje letošnjega programa kmetij
stva so vplivali trije dejavniki; želja odbor
nikov za kmetijstvo in gozdarstvo Občine 
Medvode, da pripravijo bolj razvojno na
ravnan program, pismo kmetijskega mini
stra Francija Buta s priporočili, kaj in kako 
regresirati, in na koncu še potreba po od
pravljanju posledic suše. Za program kme
tijstva je bilo v letošnjem letu predvidenih 
27,5 milijona tolarjev in 5,6 milijona tolar
jev namenskih sredstev za urejanje zemljišč.

Kako razdeliti sredstva za kmetijstvo, da 
bodo ta po eni strani odigrala svojo socialno 
vlogo pri ohranjanju kmetijstva in po drugi

Kritično o prireditvi
Medvode - Pred dnevi so se sestali tudi 

člani Odbora za turizem in gostinstvo. Ob
ravnavali so prerazporeditev sredstev občin
skega proračuna za letošnje leto. Po predlo
gu naj bi dodatno dobili še dva milijona za 
razširitev poslovnih prostorov, ker sedanji 
rfe ustrezajo vsem potrebam. Kritično so 
razpravljali o pretekli centralni občinski 
turistični prireditvi "Moja dežela lepa in 
gostoljubna", kjer so predlagani predlog, da 
bi v prihodnje to prireditev organizirala in 
izvedla občinska turistična zveza zavrnili z 
obrazložitvijo, da bi še nekaj časa ostalo po 
starem, da se bodo v zvezi tudi kadrovsko 
okrepili in bi jo prevzeli kasneje.

Slovesnosti ob dnevu mrtvih
V torek, 29. oktobra, so se v Valburgi 

zbrali krajani na slovesnosti ob koncu obno
ve spomenika, posvečenega dvaintridesetim 
padlim borcem v letih od 1941 do 1945. To 
je bil tudi zadnji obnovljeni spomenik v le
tošnjem projektu Odbora za varstvo naravne 
in kulturne dediščine, v katerem so pristopi
li k obnovi spomenikov novejše zgodovine, 
t.i. "partizanskih" spomenikov. Obnovljen 
spomenik v Valburgi se od starega razlikuje 
po tem, da so imena borcev zapisana le na 
eni strani spomenika, prej so bila na vseh 
štirih straneh. Hkrati so uredili tudi okolico 
spomenika, da je nastal nekakšen park v 
malem.

Spomin na dogodke v Ločnici
Danes, 9. novembra, ob 16. uri, bo Občin

ski odbor ZZB-NOB Medvode v Domu kra
janov Sora pripravil vsakoletno srečanje v 
spomin na novemberske dogodke v Ločnici 
leta 1944.

strani pomagala njegovem razvoju, je temeljna 
dilema, s katero se iz leta v leto spopadajo od
borniki za kmetijstvo in gozdarstvo občine 
Medvode. Zato so se že v začetku leta lotili 
spreminjanja pravilnika o finančnih intervenci
jah, z namenom, da ta poskuša v večji meri 
subvencionirati nakup zemlje, gradnjo kmetij
skih poslopij in dati večji poudarek pri zavaro
vanju pridelkov. Posledično naj bi manj sred
stev namenili za subvencioniranje posamezne 
rastlinske proizvodnje in živinoreje. Glede na 
pismo ministra za kmetijstvo in gozdarstvo 
Francija Buta, ki so ga prejeli pred poletjem, 
naj bi v ta namen namenili še manj sredstev, 
saj jih je opozoril, da občine ne smejo finan
čno podpirati istih programov kot jih država, 
saj se sicer kmetje znajdejo v različnih tržnih 
razmerah. Glede na priporočila, bi morali od
borniki regresiranje rastlinske pridelave sko
rajda v celoti ukiniti, bistveno omejiti pa tudi 
pospeševanje živinoreje, predvsem vse regrese 
na kilogram mladega pitanega goveda. Čeprav 
iz pisma ni razvidno, kakšne bi bile posledice 
v primeru, da danih priporočil ne bi upošteva
li, so odborniki oblikovali prilagojen program.

ki med drugim namenja več sredstev zavarova
nju pridelkov in krav (3 mio), analizi zemlje (1 
mio), dotacijam društvene dejavnosti na po
dročju kmetijstva (1,5 mio), izobraževanju 
kmetov (1,2 mio), ohranja pa regres za ose
menjevanje govejih plemenic (2,7 mio). Kar 10 
milijonov tolarjev je letos namenjeno za regre
siranje obrestne mere pri posojilih za razvojne 
programe v kmetijstvu. Od skupaj 5,6 milijona 
tolarjev namenskih sredstev za urejanje kmetij
skih zemljišč bo milijon tolarjev namenjen od
pravljanju posledic slabo opravljene melioraci
je pred leti na Golem Brdu. Tretji dejavnik, ki 
je letošnji program kmetijstva dokončno obli
koval, pa je suša, saj so se odborniki odločilLgjv 
da za odpravljanje njenih posledic letos namešgjf 
nijo 6,5 milijona tolarjev. Za izračun škode 
bodo uporabili podatke z enotnih obrazcev, ki 
so jih kmetje že izpolnili za državno pomoč v 
ta namen.

Že v tem mesecu bo odbor za kmetijstvo in 
gozdarstvo občine Medvode začel pripravljati 
možnosti, ki bodo ponovno omogočile nekate
re oblike dosedanjih regresov in subvencij, 
predvsem za ohranjanje hribovskih kmetij.

novogradnja VltA FRESKA
(v stičišču Barletove in Škofjeloške ulice v Preski)

Gradbena dela izvaja podjetje 
Gradbeništvo Tavčar trade, d.o.o., 
iz Mengša.

Hiša ima štiri etaže:
- klet: šest garažnih boksov 

in šest shramb, zaprto z 
garažnimi vrati na daljinsko 
upravljanje

- pritličje: 1 x 66 m2 + 24 m2 
terase in 100 m2 + 31 m2 terase

- nadstropje: 1 x 80 m2 z dvema balkonoma in 105 m2 in dva balkona
- mansarda: 1 x 80 m2 z enim balkonom in 105 m2 z dvema balkonoma

Stanovanja bodo izdelana po sistemu na ključ do konca aprila 2002 
z upoštevanjem vaših želja in domišljije (predelne stene, keramika...).
Ogrevanje bo z zemeljskim plinom (vsako stanovanje bo imelo lastno peč, 
klimo, KTV, ISDN...)

INVESTITOR IN PRODAJALEC: APN, d.o.o., Frankovo naselje 158, Škofja Loka, 
tel./fax: 04/51-34-690. gsm: 041/672-917, e-mail: www.vilapreska.lisjak.com

SOTOČJE (ISSN 1580-0547) je priloga Gorenjskega glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas (Silvana Knok, Jože Jarc, Boris Primožič, Franci Rozman), odgovor
na urednica Marija Volčjak, glavni urednik za priloge Andrej Žal ar. Priprava za tisk: Media Art, d.o.o. Tisk: Tiskarna KARA, d.o.o., Senično, Križe. SOTOČJE Številka 9 je priloga 
88. številke Gorenjskega glasa, 9. novembra 2001, dobijo pa jo vsa gospodinjstva v občini Medvode brezplačno. Slika na naslovnici: Dom starejših občanov Medvode.

2 - SOTOČJE



Križišče Na klancu

Dogajanja

Križišče je prometna džungla
Transparente s takšno in podobno vsebino so krajani nosili pri prečkanju Gorenjske ceste na križišču 

Na klancu. Akcija ponovno doživela medijsko pozornost.

prej sprejeti ustreznih predlogov, zato še ni 
podpisana pogodba o sovlaganju sredstev in 
temu primerno še ni bil objavljene razpis za iz
vajalca del. Res pa so predstavniki naše obči
ne, na zadnjem sestanku na prometnem minis
trstvu, dobili potrditev tako stroke kot tudi po
litike, daje ta cesta zgrajena leta 1937, po ka
teri se vozi, po neuradnih ocenah, 26 tisoč vo
zil dnevno, problem številka ena v Sloveniji. 
Projekt krožišča je ocenjen na približno 450 
milijonov tolarjev za gradbena in vsa ostala 
dela. Kot presenetljivo pa je Žagar ocenil tudi 
dejstvo, da prometno ministrstvo predlaga so

financiranje projekta z občino Medvode v raz
merju 44 proti 56 odstotkov, kljub temu da sta 
tako Gorenjska kot tudi Zbiljska cesta državni. 
Če tudi na tokratni protest, na katerega se je 
bolje pripravila tudi policija, ne bo pravega od
ziva, KS Medvode - center že napoveduje nove 
tovrstne shode, ki bodo nenapovedani, daljši in 
verjetno ob jutranjih urah, ko se že sicer skozi 
Medvode vali kolona vozil. Takrat bodo poskr
beli, da policija ne bo mogla prometa preusme
riti po obvozih in tako izničiti bistva problema 
- da je križišče prometna džungla in prehod za 
pešce smrtno nevaren.

Večini od nas je najbrž ostala v spominu ko
lona vozil, neučakanih voznikov ter precej 
zmedeni policisti, potem ko so se krajani 
odzvali povabilu KS Medvode - center in v 
mesecu maju protestno, večkrat zapored, 
prečkali Gorenjsko cesto na križišču Na 
Klancu. Medijska podpora akcije je bila ta
krat zelo velika, vendar predolgo ni segla do 
vlade oziroma do Ministrstva za promet, 
zato je krajevna skupnost podobno prečka
nje organiziral tudi v petek, 26. oktobra, ob 
16. uri, ne vedoč, da je akcija ”delno” uspe
la že dan prej.

26. oktobra je namreč vlada RS Slovenije 
dQončno dala svoje mnenje, da so spremembe 
^planskih aktov, ki se nanašajo na rekonstrukci

jo križišča Na klancu, usklajene z obveznimi 
izhodišči, ki je bil predpogoj, da občinski svet 
občine Medvode sprejme tudi ustrezen predlog 
odloka o lokacijskem načrtu za načrtovano 
krožišče. Krajevna skupnost Medvode - center 
je na tiskovni konferenci, kije po naključju po
tekala isti dan, razočarana podala ugotovitve, 
da protestno polurno prečkanje ceste, konec 
meseca maja, pri vladi in pristojnih ministr
stvih ni zaleglo. Ker še vedno ni znan čas za
četka gradnje krožišča, se je svet krajevne 
skupnosti odločil, da akcijo ponovi. Na tiskov
ni konferenci je župan občine Medvode Stani
slav Žagar zbranim novinarjem, v kratkih be
sedah, predstavil potek zadnjih dogodkov in 
izrazil prepričanje, da vsi odgovorni delajo 
vse, da bi bili pogoji za začetek gradnje čim- 
kasneje izpolnjeni. Ker vlada vse do sedaj ni 
dala svojega soglasja, občinski svet ni mogel

O
Cesta do konca leta

Vsi krajani Pirnič z veseljem opazujejo pripravljalna dela na cesti, ki 
obetajo tisto, kar je že dalj časa pričakovano in nekaj manj časa ob- 
Ijubljano, asfaltirano cestišče, urejene pločnike in okolico gradbišča. 
Izvajalec del je domače podjetje G7, za izvedbo del pa naj bi imel na 
razpolago 30 delovnih dni. Ker pa bodo hkrati prestavljali nekatere 
komunalne vode in urejali javno razsvetljavo, naj hi bila dela zaklju
čena do konca leta. Do takrat bo tudi zaprta cesta na relaciji Kralj - 
Mihovec. Obvoz je preko Smlednika in le za krajane tudi po obvozni 
cesti po polju (na sliki).

Za uradno izjavo oddelka za javne gospodarske službe občine Med
vode še vedno ni primeren čas, saj, kot pravijo, se pogovori s tremi last
niki zemljišč, ki ne dajo svojih soglasij, še vedno nadaljujejo in to del
no v pozitivni smeri. Zato še vedno ni pridobljeno gradbeno dovolje
nje. Namen je namreč še vedno isti, kot je bil začrtan v projektu, da bo 
cesta po vsej dolžini široka 6 metrov in v večjem delu opremljena z 
1,6 metra širokim pločnikom in bankino na drugi strani, in v manjšem 
delu s pločnikoma na obeh straneh, na eni strani 1,05 metra in na dru
gi strani 1,30 metra. Glede na to, da nekateri komunalni projekti v naši 
občini letos ne bodo realizirani, naj bi občinski svet že s prerazporedit
vijo letošnjih proračunskih sredstev zagotovili 90 milijonov tolarjev.

Manjka še eno soglasje
Takšno je sporočilo pogajalcev, ki poskušajo pridobiti zemljišče 

za razširjeno in urejeno Cesto ob Sori, nad katero že predolgo časa 
čaka železniški nadvoz. Dva izmed lastnikov zemljišča sta se pred 
kratkim omehčala, zato se makadamska cesta lahko razširi še na 
nekaterih delih. Že v letošnjem letu naj bi občinski svet s prerazpore
ditvijo proračunskih sredstev zagotovil 10 milijonov tolarjev za odkup 
dela gostinskega lokala in zemljišča pred in za gostilno Bencak. 
Razširitev ceste v tem predelu je potrebna, ker predstavlja ovinek med 
gostilno in železniško postajo "še nerešeno ozko grlo" na trasi nove 
ceste in onemogoča ustrezen priključek na semaforizirano križišče pri 
Colorju. Takšna je obrazložitev trenutnega stanja iz oddelka gospo
darskih javnih služb Občine Medvode.
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Dogodki
Donit Tesnit, d.d.

Čakajo naročila, delo in zakonodajo
Že konec avgusta presegli plan, zato do konca leta delajo le po petnajst delovnih dni.

Anton Jurjevčič, 
generalni direktor 
Donit Tesnit, d.d.

Glede na pričakovana na
ročila kupcev se je vodstvo 
družbe Donit Tesnit odloči
lo, da do konca leta delajo 
le po petnajst delovnih dni 
oziroma, da so delavci vsak 
mesec teden dni doma na 
prisilnem dopustu ali "ča
kanju na delo”. Dejstvo na
mreč je, da so že konec me
seca avgusta za tri odstotke 
presegli v planu načrtovan obseg proizvod
nje za letošnje leto.

Glede na to, daje bila z letošnjim letom, tako 
kot je določala zakonodaja in vladna uredba, 
ukinjena azbestna proizvodnja, je vodstvo pod
jetja že v letnem poročilu napovedalo upadanje 
proizvodnje. Izgubljenih 40 odstotkov fizične 
proizvodnje naj bi nadomestili z brezazbest- 
nim in dopolnilnim programom. Na osnovi teh 
predvidevanj je bilo za letos načrtovano po
stopno zniževanje fizične proizvodnje za dvaj
set odstotkov, kar pomeni delo le na osmih od 
devetih strojih oziroma kalandrih. Dejansko pa 
so v prvih mesecih letošnjega leta proizvedli 
za skoraj deset odstotkov več kot v enakem ob
dobju lanskega leta. Takšno količino so na
mreč zahtevali kupci, ki so si, glede na napo

vedano podražitev osnovnih surovin za brez- 
azbestne tesnilne materiale, naredili zalogo. To 
je seveda vplivalo na zmanjšano število naročil 
v drugi polovici letošnjega leta, kar je imelo za 
posledico analizo stanja in ugotovitev, da bi 
vsem naročilom do konca leta lahko ugodili, 
tudi če bi delali le petnajst delovnih dni na me
sec. Kot najbolj optimalno rešitev je vodstvo 
izbralo tisto, da se proizvodnja zapre za teden 
dni vsak nadaljnji mesec do konca leta.

Vsi delavci, razen tistih, ki bodo kljub vsemu 
lahko delali, po predhodni odobritvi general
nega direktorja, na nujnih opravilih, morajo 
najprej porabiti še preostali letni dopust, za 
ostale pa je za to obdobje odrejeno čakanje na 
delo doma. Sindikat v podjetju, kot nam je za
trdil generalni direktor v podjetju Anton Jur
jevčič, razume nastali položaj in deluje po na
čelu, da v podjetju ni nič narobe. Vodstvo pod
jetja je namreč trenutno stanje označilo le za 
začasno, zato se množično odpuščanje delav
cev, trenutno jih je več kot 180, ne predvideva. 
Po teh zagotovilih se bo število zaposlenih 
zmanjšalo le na račun upokojevanje pod ugod
nejšimi pogoji t.i. "azbestnega zakona”, ki so 
edina od dejanskih, in kot pravi Jurjevčič, tudi 
edina od potrebnih pomoči države pri prestruk
turiranju proizvodnje iz azbestne v brezazbest-

no, saj se vse dogaja v skladu s pričakovanim; 
razen zakonodaje v ostalih evropskih državah, 
kjer se proizvodnja in uporaba azbestnih proiz
vodov ukinja počasneje, kot so pričakovali. 
Okrog 500 malih delničarjev in večinski last
nik (tričlansko vodstvo), si lahko tudi letos 
obeta devidendc. Večina Tesnitovcev je torej ta 
teden na dopustu oziroma na čakanju doma, 
tako kot bodo v tudi v naslednjem mesecu po 
pet delovnih dni. Kratkoročna rešitev, ki pa ne 
bo imela dolgoročnih posledic, kot pravi vod
stvo. Delavci pa, ki za čas čakanja na domu 
prejemajo od 70 do 80-odstotne plače, trenut
no javno ne komentirajo še nič.

ZAKAJ NE BI KUPOVALI PO 
POŠTENIH CENAH?
PREDVSEM DAMSKE IN MLADINSKE, PA TUDI 
MOŠKE MAJICE IZ KVALITETNEGA BOMBAŽA 
IN MEŠANIC Z VISKOZO IN ELASTANOM

De Facto
od 1.990,- do 4.990,- sit

Posebna ponudba iz košare: vse po 990,- sit 
Zelo ugodno: majice z napako

DOBRODOŠLI V NAŠI INDUSTRIJSKI TRGOVINI
V TITANIKU (Donova 2) - 200 m nad lekarno Medvode 
PONEDELJEK - PETEK od 16h - 19h, SOBOTA od 9h - 13h
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Ljudje in dogodki
Osnovna šola Medvode

Naša skrb in upanje že 20 let
Proslava, podelitev priznanj, zbornik in široko odprta šolska vrata - so bili sestavni deli

prijetnega praznovanja.
"Vsak, prav vsak, je prispeval svoj del, da je 
iz majhnega raslo veliko, da je iz semena 
pognala sadika in obrodila svoj sad, da so 
sanje postale resnica, da smo iz prvošolčkov 
oblikovali odrasle ljudi, ki bodo preteklost 
popeljali v prihodnost," je med drugim za
pisano v zborniku, ki je še dopolnil pestro 
dogajanje na OŠ Medvode, ki je v četrtek, 
11. oktobra, praznovala svojih prvih dvaj
set let delovanja.

Osnovna šola, ki so jo poimenovali po ko
mandantu škofjeloškega odreda Otu Vrhuncu 
Blažu, je bila zgrajena iz sredstev drugega 
samoprispevka občanov. Prireditve ob odprtju, 
1. septembra 1981, seje udeležilo mnogo kra- 

lanov, učencev ter vabljenih gostov. Podoba 
izpred let se je tokrat ponovila; pozdravni go
vor ravnatelja Vojka Bizanta, slavnostna gov
ornica podžupanja občine Medvode Marija 
Kunstelj, medvoška godba z mažoretkami, 
učenci s prikazom običajnega delovnega dne, 
šolska pevska zbora, gost Janez Škof s svojo 
skupino Čompe in za zaključek Trio Tihojla ter 
v telovadnici še šolski band. Vrata šole so se 
na široko odprla za vse tiste, ki so želeli 
izvedeti, kaj se je dogajalo za šolskimi zidovi 
v dvajstih letih. Učenci, predvsem višjih razre
dov, so nameč lansko leto v projektnem tednu 
brskali po šolskem arhivi in razmišljali na 
temo dvajsetletnice šole, svoje delo predstavili 
na plakatih, jih kako drugače postavili na 
ogled ali zbrali v zborniku. Šolska kronika pod 
naslovom "Osnovna šola Medvode - moja skrb 
in upanje že 20 let” v besedi in sliki razkriva

delo učiteljev in učencev od začetka do danes, 
prinaša utrinke iz šole v naravi, delovanja 
krožkov in obšolskih dejavnosti. Svoje misli so 
vanj zapisali učenci in učitelji. Nanizali so tudi 
statistične podatke in se pohvalili z uspehi na 
regijskih in državnih tekmovanjih.

Tako kot pred dvajsetimi leti, tudi sedaj, 
okoliš OŠ Medvode, tako se namreč imenuje 
zadnje desetletje, obsega Medvode, Ladjo, ter 
Spodnjo in Zgornjo Senico. Leta 1981 je bilo v 
16 oddelkih vpisanih 397 učencev, v začetku 
prejšnega desetletja se je število povzpelo čez 
460, lansko leto pa padlo na najmanjšo številko 
doslej 342. Spodbuden je predvsem podatek, 
da je bilo vseh osem let odličnih več kot 100 
učencev in da je odličnjakov iz leta v leto 
odstotkovno več.

V vseh teh dvajsetih letih je na takšen in dru
gačen način delo za šolskimi zidovi soobliko
valo skorajda 100 učiteljev in drugih za
poslenih. Na tokratni prireditvi so se s cvetlico 
zahvalili vsem tistim, ki so orali ledino. Med 
njimi je bila tudi prva ravnateljica Anica No
vak, kije ob tej priložnosti dejala, daje še ved
no ponosna na takrat opravljeno delo. Zahvalili 
so se tudi vsem tistim, ki vztrajajo že vseh 
dvajset let: učiteljica telesne vzgoje Obrenija 
Bersak, učiteljica kemije Olga Kočar, učitelji
ca zgodovine Anda Gvajc, učiteljica zem
ljepisa in pomočnica ravnatelja Mojca 
Kržišnik, učiteljica slovenskega jezika Ivanka 
Demšar, kije uredila jubilejni zbornik, učitelji
ca razrednega pouka Mojca Čebašek, šolska 
svetovalna delavka Marjeta Pustoslemšek,

predmetni učitelj Franci Brejc in Marjeta Jam
nik, ki je z nekdanjim učencem in sedanjim 
učiteljem športne vzgoje Rokom Križajem 
vodila tokratno slovesnost. Skupaj s petošolci 
je pripravila tudi skeč, ki se na svoj, precej 
šaljiv, način dotakne življenja šolarjev, 
družbenih in družinskih vrednot, jih karikira in 
nam postavi za zrcalo.

Tokratno priložnost so šolniki izkoristili za 
zahvalo občini Medvod, ki je pred štirimi leti z 
nadzidkom uspela rešiti prostorsko stisko in 
omogočila le enoizmenski pouk. Ko bodo reali
zirani že pripravljeni projekti za dodatne pros
tore in šolsko telovadnico, bo OŠ Medvode, po 
oceni ravnatelja Vojka Bizanta, tudi prva šola v 
naši občini pripravljena na izzive devetletke.

o Težave z vodovodoma
Osrednja lema na zboru krajanov v KS Katarina v petek, 5. ok
tobra, je bila vodooskrba. V krajevni skupnosti namreč delujeta 
tudi dva nova vodovoda, vendar v vodovodnem sistemu Topol pri
manjkuje vode, v vodovodu Belo pa ta še vedno ne ustreza vsem 
predpisom. Zbora se je udeležilo okrog 40 k raj ti nov.

V goste so povabili tudi predstavnike javnega podjetja Komunala 
Kranj, ki skrbi za vodooskrbo na Topolu, in ki naj bi upravljalo tudi 
novi vodovod na Belem. Oba vodovoda sta res nova, vendar nedokon
čana. V vodovodu Belo se ukvarjajo, za sedaj Še krajani sami organi
zirani v odboru, s problematiko, kako zaščititi sistem pred udari strel 
in kako zagotoviti, da bo voda že v samem zajetju ustrezala vsem za
htevam. Kranjski vodovod pa se je kot upravitelj vodovoda Topol, sku
paj z vodstvom krajevne skupnosti in ostalimi občinskimi struktura
mi, prek poletja ukvarjal s pomanjkanjem vode zaradi velike suše in 
zaradi nenavadno visoko porabo, kar je povezano tudi s krajo vode iz 
hidrantov. Temu primerno je predsednik KS Katarina Vladimir Ber
toncelj namenil kar nekaj karajočih besed krajanom in lastnikom po
čitniških hiš. Imenovali so tudi dvočlansko, lahko bi jo poimnovali kar 
vaško stražo, ki se bo spopadla s tem problemom.

V najbolj kritičnem obdobju je bila izdatnost vodnega vira, namesto 
običajnih skoraj dveh litrov na sekundo, le tri decilitre, medtem ko se 
je poraba povečala, v najhujših primerih, tudi za več kot šestkrat. Po
raba vode je bila namreč v začetku leta le okrog deset kubičnih me
trov, v enem izmed zadnjih mesecev pa je presegla celo mejo šestde

setih kubičnih metrov. Predvsem sorški gasilci so morali, tudi za za
gotavljanje požarne varnosti, v vodovodni sistem prek poletja navozi
li več kot 300 kubičnih metrov vode oziroma v najbolj kritičnih dneh 
konec meseca septembra celo trinajstkrat v enem dnevu. Že sama sta
tistika namreč pravi, da Slovenci v povprečju (le) za lastne potrebe 
porabimo okrog 130 litrov vode dnevno. K tej količini je potrebno do
dali še vodo, ki se uporabi za ostale dejavnosti, v konkretnem prime
ru za kmetijstvo, Hidrogeolog Vladimir Ferjančič je kot dolgoročno 
rešitev že predlagal, kranjski vodovod pa že uvrstil v svoj plan dela, 
izgradnjo nove vrtine predvidoma v Sušah.

Več kot stotnija v glasbi
Medvoška podružnična enota glasbene šole Franca Šturma iz Ljub

ljane v novem šolskem letu ni naredila odločilnega koraka v .samostoj
nost. je pa naredila korak naprej v medsebojnem povezovanju. V.d. 
ravnateljice glasbene šole Lijana Uršič je namreč z novo vodjo med- 
voške podružnice Tatjano Jerala organizirala prvi skupni roditeljski 
sestanek s starši učencev, v katerem jih je seznanila s programom dela 
in novostmi. Starši so za svojo predstavnico v svetu staršev, v katerem 
ima vsaka podružnica svojega predstavnika, izvolili Nevenko Omer
zu. V medvoško glasbeno šolo je v letošnjem šolskem letu vpisanih 
skupaj 105 učnecev. kar je po ocenah vodstva tudi naj višja številka, ki 
glede na prostorske danosti še omogoča normalen potek dela in urni
kov. Letos je 45 učencev pri pouku klavirja. 7 godal, 28 pihal, 4 tro
bil, 9 brenkal in 12 pri pouku harmonike. Zaradi premajhnega zani
manja letos ni bila organizirana mala glasbena šola za najmlajše.
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Turizem
Župan že petič podelil priznanja ”MOJA DEŽELA LEPA IN GOSTOLJUBNA

Eno leto je dolgo, več Jih hitro mine
Letošnja zaključna slovesnost podelitve priznanj in srečanje turističnih delavcev medvoške občine je bila v 

Sori. Tudi letos je bil organizator Odbor za turizem in gostinstvo, ki preko leta celotno akcijo tudi organizira 
in jo vodi. Posebna strokovna komisija pod vodstvom Jožeta Jarca si je med poletjem ogledala več kot 

osemdeset objektov (stanovanjske hiše, spomenike, kmetije, gostišča, industrijske objekte...), vasi in zaselkov
in ocenila njihovo urejenost ter prizadevanja posameznikov.

Vsako leto več kandidatov
Število kandidatov za ocenjevanje se poveču

je, kar kaže na to, da se število ljudi, ki želijo 
imeti urejeno hišo in njeno okolje iz leta v leto 
veča. To velja tudi za druge javne objekte, kot 
so spomeniki, gostišča in podobno. Komisija si 
je letos odločila, da bo namenila posebno po
zornost tudi industrijskim objektom, ki jih je 
kar nekaj v naši občini. Ugotovili so, da neka
teri posvečajo veliko pozornosti in skrbi za 
urejenost svojih objektov in okolja brez obzira 
ali ima podjetje nove ali stare objekte. Žal pa 
nekateri še vedno menijo, da mora biti v tovar
ni in njeni okolici vse razmetano, da se le tako 
vidi njihov "delovni program”.

Župan Stanislav Žagar je čestital direktorju Filteravto 
Slovenije za priznanje kot najlepše urejen industrijski 
objekt.

Tako je letos prvič dobilo priznanje za lepo 
urejen industrijski objekt podjetje FILTRAU- 
TO SLOVENIJA na Ladji pri Medvodah. Ob 
obisku smo opazili poleg vodstva tudi pri za
poslenih veliko zavzetost za lepo urejeno oko
lje in skrb za čistočo.

Leto prostovoljstva
Leto 2001 je generalna skupščina ZN razgla

sila za mednarodno leto prostovoljnega dela. 
Akcijo je podprla tudi TZS. Z zadovoljstvom 
ugotavljamo, da seje to poznalo tudi v naši ob
čini, saj je kar nekaj akcij potekalo od urejeva

nja splošnega okolja do urejevanja spomeni
kov. Največ zaslug za to imajo poleg turistič
nih društev tudi nekatere krajevne skupnosti in 
manjša društva, ki so s prostovoljnim delom 
svojih članov veliko pripomogli k lepšemu iz- 
gledu krajev. Lep primer je urejenost smledni- 
ške Kalvarije, naselij Zbilje (letos bodo dobili 
tudi republiško priznanje za lepo urejen kraj) 
Katarina - Topol in drugi.

Vsem dobitnikom priznanj je najprej izrekel zahvalo 
predsednik Odbora za turizem in gostinstvo Sandi 
Bartol.

Lepši izgled središča
Skozi Medvode poteka dober kilometer dol

ga magistralna cesta Ljubljana - Kranj. Žal pa 
ni ob tej cesti urejenega nobenega manjšega ali 
večjega parka, ki bi potnikom nudil bolj prije
ten pogled na kraj. Takšen poskus je bil pri kri
žišču pred Colorjem, vendar je zmanjkalo sape 
za nadaljnje vsakoletno urejanje. Takih mest je 
kar nekaj, ki bi se jih dalo urediti. Upajmo, da 
se bo v prihodnjem letu kaj premaknilo. Neka^ffii 
teri vrtnarji so že pokazali določen interes, da&K 
bi v taki akciji sodelovali, potrebni so še tisti 
"vsakodnevni” prostovoljci, ki bi za takšne 
nasade tudi skrbeli (po potrebi zalivali in 
podobno). Morda bi se v društvu upokojencev 
(v občini jih je več tisoč) našli posamezniki, 
ki bi se v tovrstno delo bili pripravljeni vklju
čiti?! Predlagamo, da bi skupaj s Turističnim 
birojem v prihodnjem letu izpeljali omenjeno 
akcijo.

Zgledi vlečejo
V zadnjih letih se neverjetno hitro veča števi

lo lepo urejenih hiš in objektov posebno v ne
katerih vaseh (Katarina, Valburga, Zbilje, Hra
še...), ki pripomorejo k lepšemu videzu kraja. 
Taka priznanja dajejo mnogi obiskovalci teh 
krajev. Komisija je na terenu ugotovila, da 
bi bilo vsaj 150 hiš primernih za priglasitev 
pri ocenjevanju. V zadnjem času se opazi tudi 
urejenost pri večstanovanjskih objektih (blo^^ 
kih) klub večlastništvu.

So še nekatere vasi ali zaselki, ki čakajo na 
posameznike ali društva, ki bi jih spodbudili za
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Vsem dobitnikom so čestitali (iz leve) župan občine Stanislav Žagar, predsednik TZS Marjan Rožič, predsednik 
OTG Sandi Bartol in predsednik ocenjevalne komisije Jože Jarc.

lepšo podobo. V mnogih vaseh obstaja tako 
imenovano vaško zemljišče in to največkrat v 
sredini vasi, kjer bi se dalo urediti lep kotiček.

Priznanja za poseben prispevek
Letos seje komisija odločila, da podeli kar tri 

priznanja za izreden prispevek k razvoju in 
promociji naše občine. Turističnemu društvu 
Smlednik za njihovo 40-letno prizadevno delo 
pri razvoju njihovega področja. Iz njihovega 
društva sta se kasneje razvila še dva društva in 
sicer v Mošah-Dragočajni in kasneje tudi v 
Hrašah. Velike zasluge imajo pri urejevanju 
starega gradu, ureditvi Kalvarije in še bi lahko 
naštevali. Na osrednji slovesnosti so se posebej 
spomnili nekaterih še živečih ustanovnih čla
nov. Posebno mesto pa zasluži prvi in dolgo
letni predsednik društva Mirko Gantar (pred 
leti je za svoje požrtvovalno delo že dobil to
vrstno priznanje).

Posebno priznanje je prejela tudi Hiša Kuli
narike - Jezeršek iz Sore za izreden prispevek 
ne samo na področju gostinstva, temveč tudi pri 
promociji naših krajev - občine v Sloveniji kot 
in po svetu. To potrjuje tudi podelitev certifika
ta za kakovost ISO 9001, kar so bili prvi v Slo- 

i^jjcniii. ki so ta certifikat tudi dobili. Dvajset let 
uspešnega dela tega kolektiva lepo ponazarja 
izrek njihovega direktorja Francija Jezerška: 
”Eno leto je dolgo, več jih pa hitro mine!”

Blagovni center Mercator je omenjeno pri
znanje dobil za 10-letni razvoj trgovine na na
šem področju. Težko se je danes zamisliti 
Medvode brez BC, čeprav se že kažejo potrebe 
po njegovi razširitvi. Upajmo, da o tem raz
mišlja tudi Mercator. Prav tako pa je vedno pri
pravljen za sodelovanje pri skupnih akcijah v

Za dvajsetletno delo je posebno priznanje dobil tudi 
Franci Jezeršek za rezultate na področju gostinstva.

Predsednik TZS dr. Marjan Rožič

Medvodah, kar gre posebno priznanje njihove
mu vodji g.Viktorju Erženu.

Kako naprej
V svojem nagovoru je predsednik Turistične 

zveze Slovenije dr. Marjan Rožič izrekel pri
znanje vsem sedemnajstim prejemnikom pri
znanj ter še posebno prejemnikom posebnih 
občinskih priznanj za njihovo delo. Odboru za 
turizem in gostinstvo pa se je zahvalil za po
moč pri ustanovitvi občinske turistične zveze, 
ki naj bi v bodoče morda vodila celotno akci
jo, tako kot jo TZS na področju države.

Priznanje za lepo urejeno kmetijo je prejel tudi Andrej 
Škof iz Vaš.

Prav tako je prišel iz ust posameznikov pred
log, da naj bi se ta "prireditev” selila iz kraja v 
kraj v občini. Takšen predlog je bil podan po 
prvem gostoljubnem povabilu Hiše Kulinarike 
naši akciji, žal pa ni bilo nikakršnega odziva 
ostalih gostincev. Zato smo bili veseli vsako
letnega sodelovanja omenjene hiše pri zaključ
ni turistični prireditvi in se jim na tem mestu 
tudi javno zahvaljujemo.

Torej nasvidenje prihodnje leto! KJE?
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Pobratenje

St. Ives, Anglija. Cromvvellovo mesto. V središču 
mesteca St. Ives na glavnem trgu stoji kip 
znamenitega Angleža Oliverja Cromwella, ki se je rodil 
v bližnjem Huntingdonu in kasneje živel v St. Ivesu. 
Pravijo, da noben član kraljeve družine nikoli ne bo 
obiskal St. Ivesa prav zaradi kipa Oliverja Cromvvella. 
St. Ivesu danes v veliki večini vladajo royalisti. Oliver 
Cromwell je bil poražen in v zgodovini Velike Britanije 
ostaja njegova oblast edini poskus uvedbe republike. 
Vendar pa je štiri desetletja kasneje skoraj brez 
prelivanja krvi izbruhnila nova državljanska vojna, ki 
je pomenila padec absolutistične monarhije in uvedbo 
ustavne (parlamentarne) monarhije. Lahko bi rekli, 
da republika pač Angležem ni pisana na kožo. St. Ives 
igra v zgodovini slavnega angleškega kraljestva 
veliko in pomembno vlogo.

Podoba mesteca St. Ives, mesta ob vodi. Čudovite stare zgradbe so lepo ohranjene in vzdrževane.

Prijateljsko pobratenje 
St. Ivesa in Medvod
Tudi občina Medvode navezuje stike z evropskimi mesti

Veleposlaniki tujih držav v Sloveniji pravilo
ma bivajo v bolj ali manj razkošnih vilah, pra
viloma v glavnem mestu Slovenije. Med izje
mami je veleposlanik Velike Britanije v Slove
niji, saj ima svojo bivalno rezidenco ob Zbilj
skem jezeru pri Medvodah.

Mogoče je bil tudi to eden izmed razlogov za 
idejo o tesnejšem povezovanju med občino 
Medvode in z eno izmed angleških občin. Ob
čina Medvode je že pred leti poskušala naveza
ti uradne in prijateljske stike z mestom Barhill v 
okrožju Cambridgeshire v Angliji. Stike s tem 

mestom je pomagal vzposta
viti takratni veleposlanik v 
Veliki Britaniji, sicer pa naš 
občan, gospod Matjaž Šin
kovec. Do formalnega po
bratenja s tem angleškim 
mestom potem ni prišlo za
radi različnih razlogov.

Na ponovno pobudo gospoda Šinkovca je 
idejo o pobratenju z občino Medvode začelo 
negovati mestece St. Ives, ki leži v neposredni 
bližini slovitega univerzitetnega mesta Cam
bridge. Pri tej navezavi stikov je pomembno 
vlogo odigrala tudi organizacija Frendship 
Link, ki deluje v mestu Cambridge. Člana te 
organizacije sta tudi gospod Šinkovec in go
spod Žagar. S pomočjo te organizacije smo s 
predstavniki tega mesta navezali tudi prve sti
ke. Pred dvema letoma je tako v Slovenijo pr
vič prišla tričlanska delegacija tega mesta in 
obiskala občino Medvode. Nad lepoto Sloveni
je, naše občine, prijaznostjo in gostoljubnostjo 
ljudi so bili zelo navdušeni. Čeprav obe občini 
formalno še nista navezali uradnih stikov, so si 
že začele prve izmenjave tabornikov, sodelova' 
nje na področju turizma in dopisovanja med 
posameznimi občani. Tako so se stkale prve 
prijateljske vezi. Po letu dni je občinski svet St.

Zgodovinski most čez reko 
Great Ouse v središču St.
Ivesa. Prva dva južna loka 
mostu je med državljansko 
vojno ukazal porušiti Lord 
Protector Oliver Cromvvell, saj 
je bila kraljeva baza v Nevvarku 
(okrožje Lincolnshire), ki 
je cca. 80 km severneje od St. 
Ivesa. Danes most simbolično 
predstavlja pobratenje dveh 
krajev - St. Ivesa in Medvod.

St. Ives Parish Church (farna 
cerkev). Že s slike je vidna 

častitljiva starost cerkve.
Posebna znamenitost tega 

sakralnega objekta je zgodba
o usodi zvonika, ki je bil v KtlSHHflHHiHi 

vsej zgodovini cerkve že nekajkrat porušen. Še najbolj zanimiva je povojna 
zgodba o pilotu R.A.F., ki je izgubljen pristal na bližnjem travniku, povprašal 
domačine za pot, nato pa zaradi slabe vidljivosti po nizkem vzletu trčil v 
zvonik. Propeler ponesrečenega letala je danes razstavljen v cerkvi, katere 
notrajnost je zelo lepa.

Pročelje enega izmed znamenitih pubov v 
St. Ivesu, kjer je moč obiskati veliko podob
nih pubov, morda celo preveč za en večer. 
Pubi niso le pivnica, pač pa predvsem pros
tori za družabnost in pogovore med ljudmi.
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Pobratenje

Pred Osnovno šolo VVestfield v St. Ivesu - na sliki naša delegacija z gostitelji 
in vodstvom šole. Šolstvo v Angliji je razdeljeno na sistem 5 - 7 let, 8-11 let (kakor 
tudi šola, ki smo jo obiskali) in 12-16 let.

V univerzitetnem botaničnem vrtu v Cambridgeu je Občina Medvode postavila 
miniaturni kozolec kot simbol Slovenije. V Angliji trenutno stojijo trije podobni 
kozolci. Naša delegacija se je skupaj z vodstvom vrta slikala za spomin.

Ivesa sprejel namero o pobratenju z občino 
Medvode. Velik interes za povezovanje dveh 
Prijateljskih občin sta pokazali tudi Ministrstvo 
za zunanje zadeve v Sloveniji in Veleposlani
štvo Republike Slovenije v Londonu. Zaveda
joč se pomena sodelovanja med občinami, 
ljudmi in kraji v Evropski skupnosti je tudi ob
činski svet občine Medvode na septembrski 
seji letošnjega leta obravnaval predlog sklepa o 
pobratenju občin. Sklep je bil sprejet z odobra
vanjem. Za formalni podpis pobratenja smo 
skupaj s predstavniki mesta St. Ives določili 
prvi teden v oktobru. Na pot v St. Ives seje od
pravila šest članska delegacija.

V mestni hiši v Sl. Ivesu smo v ponedeljek, 
8. oktobra 2001, prisostvovali slavnostni seji 
njihovega občinskega sveta in takrat tudi pod
pisali listo o prijateljskem pobratenju naših 
dveh občin. Slavnostni seji je prisostvoval tudi 
veleposlanik Republike Slovenije v Londonu, 
gospod Marjan Šetinc.

Člani delegacije smo bili v prostem času 
gostje posameznih angleških družin. Z njimi 

Arno vzpostavili neposredne in prijateljske sti- 
*e. Spoznali smo njihove navade in običaje, ki 
se kar precej razlikujejo od naših. Zelo so se 
zanimali za življenje v Sloveniji in v naši obči
ni in za naše običaje. Zanimalo jih je pred

vsem gospodarsko, kulturno in športno podro
čje in tudi splošna raven standarda našega živ
ljenja. V delegaciji smo bili predstavniki iz 
različnih področij dela naše občine: turizma, 
šolstva, kmetijstva in lokalne uprave. Zato so 
nam gostitelji omogočili in organizirali pogo
vore, oglede in obiske tega srednjeveškega me
sta in tudi njegove okolice. Poleg turističnih 
znamenitosti smo lahko spoznali, kako v mestu 
in njegovi okolici skrbijo za ohranjanje kultur
ne in naravne dediščine. Opazili smo, da tradi
cionalno lepo in urejeni angleški parki ne kra
sijo le zgodovinskih objektov, ampak vse me
sto in njegovo okolico. Odnos Angležev do 
zgodovine je izjemen in z njim na najboljši na
čin promovirajo svojo občino in njihovo drža
vo. Med drugim smo si ogledali osnovno šolo 
v St. Ivesu, športno-rekreativni center v St. 
Ivestu, farno cerkev, golfsko igrišče in tudi ve
liko farmo, ki obsega 1.500 ha obdelovalne 
zemlje. V pogovoru z lastnikom smo izvedeli, 
da kljub takšni ogromni površini zemlje ne po
sluje rentabilno, ter mora zato opravljati še 
druge dodatne dejavnosti. Ob obisku v osnov
ni šoli smo spoznali njihov učno-vzgojni pro
ces, ki se razlikuje od našega, saj je bolj indi
vidualen. V šoli razvijajo timsko delo v skupi
nah od 5 - 7 učencev. Posebnost njihovega iz

obraževanja je oblikovanje skupin in razredov 
na podlagi intelektualne ravni učencev. V 
športnem centru imajo prostor vse športne de
javnosti, zato smo si ga ob pomanjkanju takšni 
objektov v Medvodah kar z zavidanjem ogle
dovali.

V času našega bivanja v St. Ivesu je bilo med 
prebivalci mesta precej zaskrbljenosti zaradi 
dogodkov v Afganistanu, pa kljub temu je ob
isk naše delegacije potekal v dobrem in spro
ščenem vzdušju. Posebna zanimivost mesta St. 
Ivesa je, da leži ob veliki reki, ki redno poplav
lja okolico ob vsakem večjem deževju. Tudi v 
tem elementu je kar precej podobnosti med 
našo občino, kjer tudi velikokrat bregove pre
stopita reka Sora in Sava.

Ob slovesu od predstavnikov mesta St. Ives 
smo župana, mestne svetnike in gostitelje po
vabili na uradni in prijateljski obisk v našo ob
čino. Zagotovili so nam, da nas bodo predvi
doma obiskali v mesecu aprilu prihodnje leto.

Člani delegacije menimo, da smo dostojno 
predstavili našo občino in tudi Slovenijo. Med 
nami in med Zahodno Evropo ni bistvenih raz
lik, zato naš vstop v Evropsko unijo ne bo 
predstavljal nikakršnih problemov.
V imenu delegacije zapisal član občinskega 

sveta Sandi Bartol

Skupinska slika pred športno rekreacijskim centrom v St. Ivesu, kakršnega želimo imeti 
tudi občani Medvod. V centru lahko zares potešite svojo športno žilico z najrazličnejšimi 
športi: streljanje, fitness, body-building, aerobika, vodni športi, mali nogomet, badminton, 
košarka, itn., v okvir centra pa je vključena tudi velika dvorana za najrazličnejše 
kulturne prireditve (od gledaliških iger do plesov, zabav in družabnih srečanj).

St. Ives sicer spada pod okrožje Huntingdonshire, a leži na meji z okrožjem 
Cambridgeshire. Cambridge je čudovito in znamenito univerzitetno mesto 
ob reki Cam. Na sliki lahko občudujete Kings Colledge, kraljevega kolidža, 
ki ga je dal zgraditi angleški kralj skupaj z mogočno kraljevo kapelo 
(Kings Chapel).
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Obnovljena Kalvarija je med najlepšimi v Sloveniji. Na gradu je bila svečanost ob jubileju društva.

Praznik v Smledniku

Smledniška Kalvarija ena najlepših
V Smledniku so na Starem gradu proslavili jubilej turističnega 

olepševalnega društva in obnovitev poznane Kalvarije.

Smlednik - Osrednji praz
nični dogodek, ki so ga v 
občini Medvode še posebej 
slovesno obeležili, je bil 
praznik turističnega olep
ševalnega društva in odprt
je ene najlepših Kalvarij s 
štirinajstimi kapelicami v 
Sloveniji na pobočju pod 
starim smledniškim gra
dom. Na slovesnosti so se v 
lepem sobotnem popoldne
vu v soboto, 13. oktobra, 
zbrali številni domačini in 
prijatelji turističnih delav
cev ter Starega gradu.

Za obnovo Kalvarije, ki jo 
je v 18. stoletju dal zgraditi 
smledniški graščak, baron 
Franc Smledniški v osi oziro
ma v ravni črti, ki povezuje 
Stari grad in Krvavo zname
nje, so se odločili v krajevni 
skupnosti Smlednik že pred 

desetimi leti. Takrat so na novo prekrili in po
zidali kapelice. Sledila je zahtevna poslikava

kapelic z upodobitvijo križevega pota. To delo 
sta opravila zares vzorno in kvalitetno Maša 
Bersan Mašuk in Jože Režonja ob pomoči Pet
ra Srebrnjaka. Sicer pa je prenovo in ureditev 
Kalvarije vodil poseben gradbeni odbor v kra
jevni skupnosti Smlednik. Na sobotni sloves
nosti je Kalvarijo odprl župan občine Medvo
de Stanislav Žagar, blagoslovil pa vsako kape
lico in križe smledniški župnik Rafko Kralj. 
Predsednik KS Smlednik Zdravko Debeljak je 
poudaril, da je bila še posebno zahtevna osvet
litev celotne Kalvarije.

”Vsa dela, predvsem zemeljska, smo opravi
li krajani sami v 1024 zabeleženih prostovolj
nih urah. Skoraj vso pomlad in poletje smo 
zbirali tudi denar. Posebno pohvalo pri akciji 
in zbiranju denarja pa zaslužijo Lovro Grajzar 
in Metod Ferbar, Doran Konjar in Franc Ga
šperlin, Peter Lampič, Vinko Rupnik in Franc 
Jeraj, Lojz Tršan, gasilci in še številni drugi. V 
šestih vaseh so krajani prispevali 4,755.534 to
larjev, denar pa je bil porabljen za gradbena in 
zemeljska dela. Še posebna zahvala pa gre do
natorjem, ki so prispevali sto in več tisoč tolar
jev in so zapisani na posebni plošči na štirinaj
sti kapelici.”

Lojz Tršan, predsednik komisije za varovanje 
naravne in kulturne dediščine pri svetu občine 
Medvode in avtor besedila o Kalvariji v knjiži
ci, ki je izšla ob 40-letnici društva, je na praz
novanju poudaril, daje v Sloveniji kakšnih 15 
kalvarij in da je smledniška nedvomno med 
najlepšimi, če ne celo najlepša. Za prihodnje 
leto zato razmišljajo, da bi v Smedniku pripra
vili srečanje vseh slovenskih kalvarij.

Praznovanje so po odprtju kalvarije nadalje
vali na Starem gradu, kjer je Ttiristično olepše
valno društvo proslavilo 40 let delovanja.

Ob tej priložnosti so podelili priznanja čla
nom in se še posebej zahvalili tudi prvemu in 
dolgoletnemu predsedniku društva Mirku 
Gantarju. Takrat, ob ustanovitvi, so si v pro
gramu zastavjli ureditev poti na Stari grad, iz
gradnjo okrepčevalnice, napeljavo elektrike, 
vode, ureditev jezerske obale in ohranjanje 
običajev. Po štirih desetletjih so na slovesnosti 
ugotovili, da so program uspešno uresničili, izR} 
nekdanjega društva pa so nastala v tem čas$^ 
Ttiristično društvo Dragočajna - Moše, Turi
stično društvo Hraše in Ttiristično olepševalno 
društvo Smlednik, ki mu danes predseduje Do
ran Konjar.

Zdravko 
Debeljak, 
predsednik KS

Doran Konjar, 
predsednik TD 
Smlednik

Kalvarijo sta odprla župan Stanislav Žagar in predsednik KS Zdravko Ob 40-letnici društva so podelili priznanja, v imenu vseh pa se je zahvalil prvi predsednik Mirko 
Debeljak. Gantar.
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Kraji in ljudje
Srečanje kmečkih in podeželskih žena TD Katarina

Poleg izobraževanja še
obrazci

Enkrat na leto se srečajo, spregovorijo o preteklosti in sedanjosti in 
začrtajo prihodnost - predvsem pa se družijo.

Več kot 130 predstavnic gorenjskih društev 
kmečkih in podeželskih žena se je 25. okto
bra zbralo v Hiši kulinarike Jezeršek v Sori 
na svojem tradicionalnem vsakoletnem 
srečanju. Letošnji gostitelj je bilo Društvo 
kmetic ter žena in deklet na podeželju Med
vode, ki šteje 50 članic z območja, ki ga s 
svojo dejavnostjo pokriva KZ Medvode - 
torej občine Medvode, občine Vodice in dela 

lestne občine Ljubljana.
Na srečanju, ki je bilo predvsem družabne 

narave, so zbranim spregovorili župan občine 
Vodice Anton Kokalj, vodja oddelka za 
kmečko družino in socialne zadeve pri Kmetij
sko gozdarski zbornici Slovenije Milena 
Kulovec, ter vodji oddelka za kmetijsko sveto
vanje pri Kmetijsko gozdarskih zavodih Ljub
ljana in Kranj Jože Benec in Jurij Kumer. Po
leg vseh zahtev po dodatnem izobraževanju, se 
je v zadnjem času na kmeta, torej tudi na kme
tice, zgrnila še ogromna količina "biro
kratskega dela”, in stroškov povezanih 
naprimer z delovanjem veterinarske službe. 
Predvsem o tem je spregovorila tudi Ivanka 
Jamšek, prva predstavnica kmečkih žena, ki so 
bile v sedemdesetih letih organizirane pod 
okriljem KZ Medvode. Ocenila je, da je bila 
takratna generacija kmetic željna tovrstnega 
organiziranja in znanja, ki so ga iskale in bile 
deležne na vseh ravneh. Sedaj od vlade 
nričakuje, da bo na tem nivoju organiziranosti 

Oblikovala "zadrževalno službo” oziroma dala 
pogoje, da bodo kmetice mogle zadržati otroke 
na kmetijah. Zbrane na tokratne srečanju je 
pozdravila tudi nekdanja predsednica Marija 
Koželj, ki letos praznuje visoki osebni jubilej - 
osemdesetletnico. Pred osemnajstimi leti je 
bilo, prav na pobudo takratnega Aktiva

kmečkih žena Medvode, organizirano prvo 
tovrstno srečanje, v veliko manjši zasedbi in v 
manj prijetnih kletnih prostorih KZ Medvode. 
Domače kmečke in podeželske žene, ki jim že 
osemnajst let predsednikuje Mihaela Logarje
va, so vlogo gostiteljic prevzele že tretjič. Uidi 
po reorganizaciji lokalne samouprave in ob
likovanju treh občin, je društvo ohranilo svoje 
prvotno območje delovanja.

Naloge društva se spreminajajo glede na os
tale razmere v družbi, ki zahtevajo drugačen 
način tako predstavitve kot tudi načina dela. V 
zadnjem času članice več pozornosti namenja
jo predvsem razpoznavnost v širšem okolju in 
sodelovanju na različnih prireditvah. Zado
voljivo dejstvo je, da se je srečanja udeležilo 
tudi precejšnjo število mlajših predstavnic 
gorenjskih društev kmečkih in podeželskih 
žena.

Srečanje so jim s prisrčnim programom 
popestrili učenci POŠ Sora, za zaključek pa so 
poskrbele kmečke žene kar same z nizom 
skečev pod skupnim naslovom Lepa beseda 
lepo mesto najde. Tekst je prav za to priložnost 
pripravila Milena Ferlan, zigrale pa so prav- 
tako članice Društva kmetic ter žena in deklet 
s podeželja Medvode, večina izmed njih, tako 
kot Medvoščanka Mojca Jeraj, prvič v življe
nju. Skeč je na šaljiv način spregovorili o večni 
temi "sobivanja” tašče in snahe v skupni 
kuhinji in prikazal življenje na današnji kmeti
ji. Iz domače kuhinje je zadišalo tudi pecivo, 
ki so ga pripravile članice društva, za spomin 
na srečanje pa so vsem podarile sir v oljčnem 
olju z zelišči, pravtako izdelek ene izmed čla
nic društva Andreje Bizant, ki jo je predsedni
ca Mihaela Logarjeva, ob tej priložnosti, 
večkrat omenila kot svojo naslednico.

Koristi turizma tudi 
za krajane

Krajani naj bi 
svoje pridelke in 
izdelke ponudili 
na tržnici - od tu
rizma naj bi tudi 
kaj imeli, ne le 
promet, prah in 
odpadke. Dobra 
četrtina članov 
TD Katarina je 
na drugem sklicu 

' 1 zbora, v soboto,
Nova predsednica 20. oktobra, izvo-
10 Katarina Polona lila novo vodstvo
Kožlakar in za predsedni
co imenovala Polono Kožlakar, učiteljico 
na POŠ Topol, ki že dejavno sodeluje pri 
aktivnostih društva.
Ihdi tokrat so morali uporabiti tisti člen 
statuta, da po pol ure od sklica legalno 
sklepajo, ne glede na to, koliko se jih je 
zbralo.

V zadnjega pol leta smo o dejavnostih TD 
Katarina večkrat poročali kot o organizator
ju ali tistem, ki je pomagal pri izvedbi prire
ditve. Člani so pokosili travo in uredili oko
lico Sv. Jakoba, dostojno sprejeli ljubitelje 
veteranskih vozil, pomagali osnovnošolcem 
pri pripravi jesenske tržnice in sodelovali 
pri organizaciji kostanjeve nedelje.

V zadnjem času so krožile tudi govorice o 
določenih nesoglasjih in nepravilnostih v 
delovanju društva, vendar te na prihodnje 
delo ne bodo vplivale, so prepričani tisti, ki 
poznajo delovne navade novoizvoljenega 
vodstva. Tega so sicer izvolili šele na dru
gem sklicu, saj je bilo težko doseči vsaj po
lovično udeležbo, kot je zahtevana za zbor, 
na katerem so predvidene volitve. Od devet
desetih članov društva je namreč precej le 
občasnih obiskovalcev Katarine oziroma 
ljubiteljev tega kraja. Tudi v drugo so mora
li udeleženci, zbrala se jih je dobra četrtina, 
uporabili tisti člen statuta, da po pol ure od 
sklica legalno izvolijo svoje vodstvo.

V devetčlanski upravni odbor so bili izvo
ljeni: Janez Gril, Olga Anžur, Metod Belec, 
Albin Košir, Milan Schvvarzmann, Jani Kr
ši nar, Andrej Osredkar, Vida Ogorelec 
NVagner in Polona Kožlakar, ki je prevzela 
tudi funkcijo predsednice društva, ki pravi: 
"Po tehtnem premisleku sem sc odločila, da 
prevzamem to funkcijo, z namenom, da bi 
privabila krajane, da bi se aktivno vključili 
v društvo in da bi poskušali izpeljati projekt, 
od katerega bi imeli korist, kot naprimer po
stavitev tržnice za trženje lastnih izdelkov in 
domačih pridelkov.

Najbrž bomo v ta namen organizirali pro
jektno skupino, ki ho pripravila program 
možnosti vključevanja krajanov in njihove 
dejavnosti v turistično ponudbo in podobo 
kraja. Hkrati naj bi turistično društvo sode
lovalo tudi pri pripravi učne poti, ki se obli
kuje v okviru projekta Crpov.”
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Kraji in ljudje

Srečanje zakoncev - jubilantov
Preska - V župnijski cerkve sv. Janeza 

Krstnika v Preski se jebilo že tradicionalno 
jubilejno vsakoletno srečanje zakoncev - ju
bilantov. Župnik povabi vse tiste zakonce 
preške fare. ki praznujejo svoje okrogle za
konske jubileje Od vseh povabljenih se jih 
je letos odzvalo 36 zakoncev.

Srečanje so začeli s sv. mašo, pri kateri so 
nekateri jubilanti tudi sodelovali. Med mašo 
jim je župnik Franci Klopčič podelil poseb
na priznanja za njihovo zvestobo zakonske
mu stanu in veri ter vsemu dobremu, kar so 
do sedaj storili v življenju. Med drugim so 
praznovali: 50 let skupnega življenja Tere
zija in Vinko Kozamernik, 55 let sta prazno
vala zakonska para Angelca in Rajko 
Ušeničnik ter Frančiška in Anton Kopitar. 
Šestdeset let zakonskega stanu pa sta 
praznovala Stanislava in Alojzij Bukovšek, 
ki sta to dočakala kot pravita predvsem s 
pridnim delom, medsebojnim razumeva
njem in molitvijo.

Vsem parom vse Čestitke ter nadaljnjega 
vztrajanja v zakonskem življenju ter obilo 
zdravja.

Po slovesnosti v cerkvi so se preselili v 
večnamenski prostor v OŠ v Preski, kjer jim 
je eden izmed jubilantov Andrej Sušnik 
popestril večer z lepo glasbo, župnijski 
pevski zbor pa z lepimi narodnimi pesmimi, 
manjkale pa tudi niso dobrote pridnih 
gospodinj.

Obnovljena kapela
Žlebe - V lepem oktobrskem nedeljskem 

popoldnevu so pod vrhom Jetrbenka 
blagoslovili znano Malenškovo kapelo. 
Zgraditi jo je dal Malenškov dedek (Franc 
Bizant) iz Žlebov in sicer leta 1947 ob 
srečni vrnitvi svojih sinov iz vojne vihre. 
Pozidal jo je njegov svak Ivan Čarman.

Kapelo je blagoslovil duhovnik, prav tako 
vnuk Malenškovega dedka Lado Bizant 
skupaj z župnikoma s Katarine in Preske.

Kožuhova Rezka iz Vaš

Takšna je najboljša
Sosedje so Rezki Bergantovi pripravili zabavo za njenih 80 let.

Več razlogov je, da smo se v nedeljo, 7. ok
tobra, pridru/.ili prijetni družbi krajanov 
Vaš, ki so skupaj praznovali rojstni dan ene 
izmed sosed - Kožuhove Rezke. To je tista 
gospa, ki ponavadi v modri delovni halji z 
rdečo ruto na glavi vleče garc z njive proti 
svojemu domu. Letošnja letina je kar dobra, 
le krompir je droban, pravi sedaj, ko si je 
naložila že osmi križ.

Ni samo lepa obletnica tista, ki nas je pri
vabila v veselo družbo Vašanov, saj je kra
janov, ki bi šteli 80 let in več, kar nekaj v vsa
ki vasi. Vendar tako čilih in vedrih, tudi kadar 
gre kaj narobe, ki še vedno obdelujejo svojo 
zemljo in to na način, kot da se je čas ustavil 
tam nekje v mladosti, takih, kot je Kožuhova 
Rezka, pač ne premore vsaka vas. Tega sc 
zavedajo tudi njeni sosedje, ki so ji pripravili 
rojstnodnevno zabavo, ji voščili zdravja in za
peli. Tudi tisto, da ”od vseh najbolj všeč nam 
je Rezka”. Njena soseda Julijana Dobnikarjeva 
je ob tej priložnosti povedala, da je cel teden 
potekal v pričakovanju tega praznovanja, za 
katerega so sosedje prispevali vsak po svojih 
močeh, ker je, to se je dalo razbrati iz vseh 
voščil, Rezka res dobra soseda.

Naj kar takšna ostane, saj je taka najboljša, 
so ji med drugim zaželeli sosedje, ki so ji 
pripravili zabavo, saj Rezka, tako kot zna 
sama povedati, sedaj, ko je še živa, nima 
sorodnikov: "Ampak po
tem, ko bom pa enkrat 
umrla, jih bo pa morda 
čez trideset.”

Po smrti staršev in ses
tre, za katero je v času 
njene bolezni vestno skr
bela, živi sama v hiši in 
obdeluje zemljo, do 
katere ima svoj poseben 
odnos. Bog ne daj, da bi 
ji kdo drznil svetovati, 
naj zemljo proda in 
lagodno zaživi. Še vedno 
jo obdeluje, čeprav je z 
dvajsetletnim stažem 
čistilke prišla do 
zaslužene pokojnine.
"Vsak dan vstanem ob 6. 
uri in dam kuhat pet 
litrov krompirja za 30 
putk. Potem grem v hlev 
k eno leto staremu bikcu 
Bučku in ga nahranim.
Potem pa je ura že pol 
devetih, ko grem k sose
di na kavo,” pravi majh
na, drobcena in iskriva.

Kavica ob pol devetih 
je pri sosedi Julijani, ki 
pravi, da Rezka vedno 
sledi dogodkom, da jo 
zanimajo zelo različne 
stvari, da se ni potrebno

Rezka Bergant

pogovarjati le o vremenu in da je prava zak
ladnica pregovorov za različne priložnosti. 
Sosedje znajo povedati, da na vprašanje, kako 
je kaj, vedno odgovori: ”Na onem koncu, kjer 
je dobro, je slabo.” Sosedje so ji čestitali, ji 
večkrat zapeli ter spekli pecivo za rojstno
dnevno zabavo.

Kozmetični salon za nego obraza in telesa 
Ljubljanska c. 34c, Orehek KRANJ Tel.: 287 22 22r MATIS

•v
Ekskluzivni distributer kozmetike MATIS, 

Pariz BEAUTV CENTER MATIS
Zaupajte skrb za vašo lepoto našim strokovnjakom, ki se redno 
izobražujejo v tujini in delajo izključno po principih vrhunskih 
profesionalnih kozmetičnih hiš:

MATIS, Pariz:
• Nečista koža, akne, občutljiva koža, razširjene žilice 

kuperoza
- Učinkoviti programi proti gubam, suhi, dehidrirani koži
- Nega nepravilno pigmentirane kože
- Programi za nego telesa: sprostitveni, energetski, anticelulitni 

JESSICA, ZDA
- Učinkovita naravna nega poškodovanih, lomljivih, suhih, 

premehkih ali kako drugače prizadetih nohtov

AKILEINE, Monako
- Pedikura

REZA/s pennanent make-up, Nemčija:
- Vrhunski permanentni make-up: oči, ustnice, obrvi, totoo-ji

COIOR ME BEAUTIFUL, London
- Barvno svetovanje, izdelava make upa: dnevni, večerni, slavnostni

ELEKTRONSKA PRESOTERAPIJA in ENDERMOLOGIJA za učinkovito 
pomoč pri odpravljanju celulita, oteklih in bolečih nog. TUI-NA MASAŽA 
Z AKUPRESURO po principih tradicionalne kitajske medicine pod vod
stvom dipl. fiziot. - tuinologa.

Informacije, naročila po: tel.: 04/287 22 22, 
ponedeljek - petek od 9. - 17. ure.

►

k
►
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Šport
Zaključek akcije KK Medvode

Rok kar 176-krat na Katarini
Letos manj udeležencev kot leto poprej - vendar ti še bolj vztrajni

Kolesarski klub Medvode je akcijo ”60 
vzponov na Katarino”, ki jo je organiziral 
že drugo leto zapored, ocenil za uspešno, saj 
so podelili 26 priznanj in 28 pokalov. Ven
dar zadovoljstvo ob podeljenih priznanjih in 
pokalih na zaključni prireditvi v petek, 26. 
oktobra, še ni zadostno zagotovilo, da bo ak
cija tudi prihodnje leto, saj je povezana s 
precej prostovoljnega dela in z visokimi 
denarnimi sredstvi.

Zaključek akcije z družabnim srečanjem 
udeležencev je bil v Domačiji na Vihri, kjer je 
bil tudi sicer cilj številnih kolesarjev, ki so vse 
od 15. aprila dalje pridno kolesarili v ta del 
Polhograjcev. Glede na to, da se je vsak 

Rideleženec lahko vpisal v knjigo za regis- 
ifacijo le enkrat dnevno, šestdeset in več 
vzponov dejansko pomeni tudi toliko dnevov, 
ki so jih aktivno preživeli na kolesu. Predsed
nik KK Medvode Mirko Plazar je izrazil veliko 
zadovoljstvo, ker je akcija med kolesarji požela 
toliko odobravanja. Čeprav je bilo udeležencev 
manj kot leto poprej, so bili namreč ti toliko 
bolj vztrajni; 26 jih je prejelo priznanje za 
trideset in več vzponov ter za posebne dosežke 
in pomoč pri izvedbi akcije, 28 pa pokale za 
šestdeset in več vzponov, med njimi tudi pet 
žensk. Najbolj vztrajna med ženskami je bila 
Zdenka Gaber z Godešiča z več kot sto vzponi. 
Naslov najbolj vztrajnega v letošnjem letu pa 
je pripadel 18-letnemu Roku Tehovniku iz 
Rakovnika, ki je na vrh prikolesaril kar 176-

krat. Pravi, da se vedno iste proge res 
naveličaš, vendar lahko vedno najdeš nov izziv 
naprimer, da voziš na čas. V najboljšem 
primeru je za pot potreboval manj kot 25 mi
nut. Pravi, da je Katarina dober trening za 
maraton Franja, predvsem ker mu je cilj cestno 
in ne gorsko kolesarjenje. TUdi naslov najmla
jšega udeleženca akcije je pripadel Med- 
voščanu trinajstletnemu Simonu Trampušu z

Najmlajši udeleženec je bil Simon Trampuš z Golega 
Brda.
Golega Brda, ki je na Katarino prikolesaril 62- 
krat. Pravi, da se je akcije udeležil, ker ni imel 
kaj početi. Najprej si je za cilj zadal, da ne ses
topi s kolesa, nato mu je bil pomemben čas, ki 
ga je potreboval za pot in na koncu še število 
vzponov. Najstarejši med udeleženci je bil 
letos Drago Smodiš, ki je, kljub letnici rojstva 
1929, dosegel 68 vzponov, kar 114-krat pa je 
na vrh prikolesaril tudi Blaž Geč, letnik 1933.

Nov prireditveni prostor
Trideset članov TD Zbilje je v posebni čistilni akciji, ki je potekala v 

tednu okrog 1. novembra, urejalo zaraščen prostor na obali Zbiljskega 
jezera, ki bo namenjen turistično rekreacijskim dejavnostim, torej tudi 
novemu prireditvenemu prostoru. Zemljišče je sicer last podjetja 
Savske elektrarne, vendar ga je v posebni pogodbi predalo v uprav
ljanje občini Medvode, ta pa TD Zbilje, saj zakonodaja drugačne 
možnosti ne dopušča. Predsednik TD Zbilje Iztok Pipan je rezultate 
pogajanj, ki so zapisani v pogodbi, označil za dobre, tudi za vas Zbi
lje, saj so se Savske elektrarne obvezale, da bodo povrnile ves vložek 
krajanov v urejanje tega prostora, če bi ga v prihodnosti želele 
uporabljati za svoje lastne potrebe. TD Zbilje pa sc je obvezalo, da bo 
prostor urejalo, tudi z vodoenergetskega stališča.

Člani DL Šmarna gora podirajo rekorde
V nedeljo, 21. oktobra, so se slovenski lokostrelci zbrali na državnem 

prvenstvu v lokostrelskih disciplinah Flight in clout v Jevnici. Med 49 
tekmovalci iz vse Slovenije so bili tudi štirje predstavniki Društva 
lokostrelcev Šmarna gora in dosegli odlične rezultate. Srečo Štrucelj 
je namreč v slogu dolgi lok v obeh disciplinah znotraj članske 
konkurence precej izboljšal državne rekorde, v disciplini flight pa z 
262 metrov in 91 centimetrov dolgim strelom celo dosegel neuradni 
svtovni rekord v svoji kategoriji. Barbara Štrucelj je dosegla prvo 
mesto v slogu compound v obeh disciplinah. V konkurenci kadetinj je 
postavila tudi državne rekorde. Aleksander Fujs je v konkurenci mlaj
ših dečkov dosegel prvo mesto v slogu ukrivljeni lok v disciplini clout 
in 2. mesto v istem slogu v disciplini flight. Brane Fujs pa je v članski 
konkurenci dosegel tretje mesto v slogu dolgi lok v disciplini flight in 
4. mesto v disciplini clout.

Tomaž Frahm v Pariz
Branko Frahm, tehnični koordinator podjetja Renault Kalan iz Medvod je na tek

movanju KOTEN v Novem mestu med 56 tekmovalci iz vse države osvojil prvo 
mesto in si s tem prislužil nastop na evropskem tekmovanju Renaultovih tehnič
nih koordinatorjev v Parizu, kjer je pred dvema letoma že osvojil tretje mesto. KO
TEN je celovit program izobraževanja tehničnih koordinatorjev v Renaultovi ser
visni mreži pri nas, ki ga je ovedla Revozova direkcija storitev in kakovosti. Teh
niki visokega nivoja pri posameznih koncesionarjih skrbijo za postavljanje zahtev
nih diagnoz vozila ter za prenašanje svojega znanja na sodelavce.

Branko Frahm je že vrsto let 
zaposlen pri podjetju Renault 
Kalan iz Medvod - enem od naj
uspešnejših Renaultovih konce
sionarjev v Sloveniji. S svojim 
znanjem je veliko pripomogel k 
slovesu, ki se drži podjetja Re
nault Kalan, ob osvojitvi novega 
naslova najboljšega pa je dejal: 
"Naslov mi pomeni predvsem 
potrditev dosedanjega dela in 
učenja, dodatno samozavest in 
velikansko motivacijo za nadalj
nje delo."

Tomaž Frahm z direktorjem 
Jožetom Kalanom.
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LASERSKO
ODSTRANJEVANJE DLAK
NAJUSPEŠNEJŠO METODO ODSTRANITVE 
NEŽELJENIH DLAK VAM PREDSTAVLJAMO

V SLIKI IN BESEDI
Z lasersko metodo odstranitve dlak 

so začeli leta 1996 v Ameriki. Pred 
tem so dolgo raziskovali uspešnost 
in zdravju neškodljivost in ko so bili 
rezultati raziskav 100 %, je PDA iz
dala odobritev postopka v praksi. V 
Sloveniji smo novosti zelo hitro 
sledili in v našem centru smo bili 
drugi, ki smo v svoje delo uvrstili 
tudi ta način odstranjevanja dlak. 
Danes imamo ogromno praktičnih 
izkušenj in seveda zadovoljnih 
strank. Ni ga lepšega slovesa, kot je 
srečna stranka po končni odstranitvi 
neželjenih dlačic, kajti dlake so 
problem, ki prizadene tudi dušo. 
Fotografije so nastale v našem cen

tru in niso mojstrovina fotografa, 
kljub temu pa dobro kažejo situacijo 
pred in po postopku.

Z laserskim postopkom lahko odstranjujemo dlake na vseh delih telesa, število ponovitev pa je raz
lično. Razlog, zakaj ne moremo točno definirati števila ponovitev je dlaka, ki mora biti v trenutku, ko 
izvajamo postopek v FAZI RASTI. Predvidoma jih je 
10 - 20 %, kar pomeni, da se postopek ponavlja najmanj 
petkrat ali tudi večkrat. Zadovoljivi rezultati so vidni 
dokaj hitro, vendar mora stranka vsekakor vztrajati do 
konca, kajti laserski postopek deluje 1000 %!!, le število 
postopkov (4x, 5x na obrazu lahko tudi 10 x) ne more
mo čisto natančno določiti. Pogoj za popolno učinkovi
tost je TEMNA dlaka. Ali je dlaka primerna, določimo 
ob prvem obisku, žal pa nikoli ne moremo odstraniti 
vzroka, ki bi lahko ponovno vzpodbudil rast dlačic, kaj
ti vzrok, je v telesu, delovanje le-tega pa ni v naši 
»PRISTOJNOSTI«.
Prihaja čas, ko bo laserski način zamenjal vse do sedaj 

znane metode, saj je edini učinkovit, neboleč in varen 
pred vsakršno okužbo.

LASERSKA EPILACIJA IN OSTALE KLASIČNE OBLIKE EPILACIJE IN DEPILACIJE

dfctit/fo lepote za l ic, // 
ptMaAu/eie »
iJCC' »n if\|4\ o

llliVN) m

MEDICINSKO ESTETSKI CENTER
BLEIVVEISOVA 6, KRANJ, 
nebotičnik, 4. nadstropje, 

delovni čas:
pon. - pet.: od 8.00 do 20.00

NOVO!
Delamo tudi v sobotah od 8.-13.ure|

PARMANENTNI MAKE ■ UP: USTA, OČI, OBRVI, IZDELOVANJE TATUJEV
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FECH
Gorenjska c. 13, 1215 Medvode (na vrhu klanca)

Tel.: 01/3616 630, GSM: 040/616 630

® HI - TECH Strehar bo srečnim izžrebancem 
podaril tri lepe nagrade:

vedno zame.

1. nagrada: Halo CD S i ITI O D11
2. nagrada: etui za telefon GSM
3. nagrada: Bon za 10% popust pri nakupu
Tri lepe nagrade tudi tokrat prispeva Gorenjski glas. Rešitve križanke (nagradno geslo, 
sestavljeno iz črk z oštevilčenih polj in vpisano v kupon iz križanke) pošljite na dopis
nicah do 29. novembra na Gorenjski glas, Zoisova 1,4001 Kranj ali pa oddajte v Turi
stičnem društvu Škofja Loka oz. v malooglasni službi'Gorenjskega glasa v avli poslov
nega stolpiča, Zoisova 1.
V medvoškem blagovnem centru Mercator že peto leto uspešno posluje butik daril, ki 
ga vodi Marjeta Dežman.
Konec oktobra je k bogati ponudbi dodala še zelišča in darove 
narave, saj želi, da bi ljudje za svoje zdravje sami kaj postorili, 
oziroma to podarili drugim.
V trgovini je na voljo tudi obširna ponudba znamke MATIK: zelišč
nih čajev s filtrom ali brez, zeliščnih mazil, zeliščnih vitaminskih 
kapsul, krem za nego obraza in telesa, eteričnih in masažnih olj, 
raznih gelov in prehrambenih dodatkov (Chitosan).

MARJETA DEŽMAN 
MEDVOŠKA C. 3 

1215 Medvode, teh 01/36 13 476

Rešitev nagradne križanke
Dobili smo 1231 rešitev. Srečni izžrebanci so - nagrade Gos

tilne Mihovec: Branka Šižgorič, Vikrče 13 B, 1211 Ljubljana- 
Šmartno (kosilo za eno osebo); Nežka Trampuš, Žlebe 15, 1215 
Medvode (večerja za eno osebo); Nataša Mujdrica, Kalanova 7, 
1215 Medvode (CD ansambla Mihovec); nagrade Goreiyskega 
glasa: Marjeta Poljanec, Sp. Senica 16 a, 1215 Medvode; Janez 
Barle, Barletova 8, 1215 Medvode; Ivan Tehovnik, Seničica 21 b, 
1215 Medvode. Čestitamo. Nagrade bomo poslali po pošti.

Odgovori na nagradno vprašanje.
Dobili smo 1111 odgovorov. Srečni izžrebanci so: Rok Za

lokar, Zbilje 11, 1215 Medvode; Nika Eleršck, Golo Brdo 9 d, 
1215 Medvode; David Ttrrk, Vaše 9 a, 1215 Medvode. Čestitamo. 
Nagrade bomo poslali po pošti.

®iehama

4294 KRIŽE
http://wvwwv.kara.si, e-mail: tiskarna@kara.si

Tel.: (04) 5956-660, tel./fax: (04) 5957-215 
mobitel: (041) 633-194

vizitke, kuverte, nalepke, dopisi, računi, dobavnice, 
naročilnice, prospekti, katalogi, zloženke, vabila, 

čestitke, reklamni letaki, plakati, 
knjige, časopisi...

ČaB
MATIK

\LV
Boutique dani

Kdor se odloči za tisk v tiskarni , na času, 
denarju in živcih prišpara!

SOTOČJE - 15



Zadnja

avtoklepar

Bergant Vekoslav, s.p. 
Žontarjeva 11 
1215 Medvode 
Tel.: 01/361-31-42 
GSM: 031/533-549

NUDIMO:

e KLEPARSKA DELA NA 
RAVNALNI MIZI Z 
ELEKTRONSKIM MERILNIM 
SISTEMOM za vsa osebna vozila 

e AVTOVLEKO VOZIL 
e PREMONTAŽO IN 

CENTRIRANJE GUM

Pričakujemo vas v naši delavnici!

VIDEOCENTER MEDVODE
izposoja in presnemavanje videokaset

SLIKOPLESKARSTVO 
IN PREVOZNIŠTVO

MIŠTRAFOVIČ ILIJA, s.p.
Sp. Senica 20 d, 1215 MEDVODE 

Tel.: 01/361 25 73, 041/253 798

Autoemona, d.d.
Pooblaščeni servis 
in prodaja vozil Škoda
Ljubljana, Celovška 252 
telefon prodaja: 01 518 2000 
telefon servis: 01 519 1558

Delovni čas: pon - pet 6.00 - 18.00, sob. 8.00 -13.00

AVTOKLEPARSKE IN AVT0LICARSKE STORITVE

wmm
1

TRGOVINA KOKALJ, GORIČANE 13
Odprto od ponedeljka do petka 

od 7. do 20. ure
sobota, nedelja, prazniki od 8. do 18. ure

AKCIJA:
pivo Union 0,5 ploč. 161 SIT 

pivo Pils Laško 0,50 M10,50 SIT 
sok ACE Vipi 1,50 1133 SIT 

Bibita 1,50 1137 SIT 
tuna Rio mare 160 g 299,90 SIT 

V ponudbi ie sveže sadje In vrtnine po ugodnih cenahl

Kmetijska zadruga Medvode
vam svojih trgovinah v

MEDVODAH, Cesta ob Sori 11, telefon 01/ 3613-300 
VODICAH, Kamniška 8, telefon 01/ 8324-011 
VIŽMARJIH, Tacenska 67, telefon 01/ 5124-666

Po ugodnih cenah ponuja:
• GNOJILA, KRMILA IN ŽITA
e ZAŠČITNA SREDSTVA ZA VARSTVO RASTUN
• ČEBULNICE TULIPANOV, NARCIS, HIACINT, KROKOSOV
• ZEMLJO ZA PRESAJANJE RASTLIN, OKRASNE LONČKE
• GOSPODINJSKI IN INDUSTRIJSKI PLIN
• HRANO ZA DOMAČE ŽIVALI

Trgovini v Medvodah in Vižmarjih sta odprti vsak dan od 8. -19. ure, ob sobotah od 8. -12. ure, 
trgovina v Vodicah je odprta vsak dan od 7.30 -17. ure, ob sobotah od 7.30 -12. ure.

OBIŠČITE NAS IN SE PREPRIČAJTE O NAŠI BOGATI PONUDBI
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